
Jednání AS ZČU ze dne 25.5.2022

Přítomní členové AS ZČU viz prezenční listina:
Celkem zvolených senátorů: 58

Přítomno: 46 Přítomno on-line: 4 Omluveno: 5 Neomluveno: 3

Akademický senát byl usnášeníschopný.

Program:

1. Projednání vytvoření strategické a rozvojové rezervy (rektor Holeček)
2. Rozpočet ZČU na rok 2022 (rektor Holeček, hlasovací bod, stanovisko rozpočtové

komise)
3. Výroční zpráva o činnosti ZČU za rok 2021(rektor Holeček, hlasovací bod)
4. Výroční zpráva o hospodaření ZČU za rok 2021 (rektor Holeček, hlasovací bod,

stanovisko rozpočtové komise)
5. Statut UJP (rektor Holeček, hlasovací bod)
6. Vstup do České vodíkové technologické platformy (hlasovací bod, stanovisko

strategické komise)
7. Návrh člena do ICT komise (hlasovací bod)
8. Dodatek č.1 Zprávy o vnitřním hodnocení kvality ZČU 2020 za rok 2021 (rektor

Holeček, hlasovací bod)
9. Složení komise k bodu 1 z jednání pléna AS ZČU 30.3.2022 (prof. Karban,

hlasovací bod)
10. Doplňující volby FST (1 student), FPR (1 student), FAV (1 student)
11. Zprávy ze SK
12. Různé

a. Informace z RVŠ (prof. Lávička, informativní bod)

Průběh jednání:

Předsedající přivítal přítomné senátory na jednání AS ZČU.

Hlasování o programu jednání
Předseda představil program jednání.

Předsedající otevřel diskuzi k programu. Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Akademický senát byl vyzván k hlasování o navrženém programu jednání.

Výsledky hlasování o schválení programu jednání AS ZČU:

Pro: 45 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 3 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 48 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 0

Program jednání AS ZČU byl schválen.
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Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Projednání vytvoření strategické a rozvojové rezervy
Předseda Karban požádal rektora o představení bodu.

Rektor Holeček - Důvodem k vytvoření SRR jsou objektivní problémy na FEL a FF. Problémy
byly popsány na kolegiu rektora a během strategických rozhovorů. Rektor žádá AS o
vyslovení názoru k této problematice.

Dr. Dostálová - Strategická komise nebyla požádána o stanovisko z důvodu vnitřní strategie
fakult nikoliv univerzity.

Prof. Karban - K projednání SRR mělo dojít senát před schvalováním rozpočtu. Došlo k
dohodě s kancléřkou a bod byl zařazen.

Dr. Basl - Děkan FEL má kolegium děkana, které je plánováno dlouhodobě.

Doc. Kopeček - vytvoření SRR je dobrý krok, který může podpořit úsilí fakult se znovu
rozvíjet. Myslí si, že by mělo dojít k vytvoření SRR a následně by problematické součásti
představily projekty, mezi kterými by bylo rozhodnuto o podpoře. Nyní to vypadá tak, že je
předem vybráno.

Prof. Karban - Podpořil doc. Kopečka a je stejného názoru. Pokud se SRR nevyčerpá, tak se
koncem září vrací nevyčerpaná část.

Doc. Radová - SRR se vytváří z A+K a ze stejných ukazatelů se vytváří i rozpočtová rezerva a
rezerva rektora. Z jakého důvodu je dle dopisu rektora strategické komisi pro FPE problém
odvod do SRR, ale zároveň problémem není odvod do rozpočtové rezervy a rezervy rektora?

Rektor Holeček -MŠMT má strach, aby se z P odebíralo. Souhlasí s doc. Kopečkem, ale když
se jednou rezerva vytvoří, tak projekty podají všichni. Všechny fakulty věděly v jaké jsou
situaci.

Dr. Ircingová - Souhlasí s doc. Radovou. Metodika stanovuje jasná pravidla tvoření
jednotlivých rezerv. Dokud není rozpočet odsouhlasen, není nic odebráno fakultám z
příspěvku A a K.

Děkan Mentlík - Příspěvky, které poskytuje ministerstvo jsou 2. Děkani pedagogických a
nepedagogických fakult podepisují různé dokumenty. Pokud by došlo k odčerpání, nejsou
schopni naplnit závazky dané smlouvou s MŠMT.

Řehoř - FST je na tom podobně jako FEL. Proč FST nebyla zahrnuta ?

Rektor Holeček - FST se na strategických rozhovorech nevyjádřila. Projekt byl podán, ale
nebyl tak detailní jako u ostatních fakult.

Řehoř - na FST nevěděli, že mají reagovat. Byli by rádi, kdyby dostali ještě šanci, protože
propad je dramatický. Přibližně 30%.

Prof. Lávička - Pokud je výklad týkající se příspěvku P správný, pak nám de facto MŠMT
neumožňuje vytvářet strategickou a rozvojovou rezervu, neboť do ní nemohou přispívat
všechny součásti. SRR se tak  do budoucna jeví jako nepoužitelná.

Rektor Holeček - Metodika je vnitřní předpis.
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Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni doporučuje vytvoření Strategické a
rozvojové rezervy ve výši 3 % příspěvku poskytnutého ministerstvem na vzdělávací
činnost dle ukazatele A a K po odečtení příslušných plateb v souladu s ust. čl. 14, odst.
3 Metodiky rozpočtu.”
V rámci diskuze zazněly připomínky.

Výsledky hlasování o vytvoření strategické a rozvojové rezervy:

Pro: 14 Proti: 15 Zdrželo se: 17

Pro online: 0 Proti online: 2 Zdrželo se online: 1

Pro celkem: 14 Proti celkem: 17 Zdrželo se celkem: 18

Strategická a rozvojová rezerva nebyla schválena.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Rektor Holeček - Předkládá návrh rozpočtu bez SRR.

Rozpočet ZČU na rok 2022
Kvestor představil návrh rozpočtu ZČU na rok 2022 bez SRR.

Dr. Ircingová - Rozpočtová komise se sešla 3x mezi jednotlivými jednáními AS. Rozpočet byl
vypracován v souladu s metodikou. Upozornila na navýšení požadavkůna služby u servisních
jednotek, který podle jejího názoru nelze zcela ospravedlnit nárůstem minimálních a
zaručených mezd a ceny energií. Dle komise nelze dále navyšovat požadavky na služby,
pokud dochází k poklesu zdrojů u některých výkonových jednotek. Je nutná úprava formy
předkládaného rozpočtu z důvodu vícezdrojového rozpočtu servisních jednotek, kde jsou
nyní uváděny pouze požadavky na služby. RK poděkovala kvestorovi za zodpovězené dotazy.

RK doporučuje rozpočet schválit v poměru hlasů 6-2-3.

Doc. Kopeček - Rozpočet byl sestaven v rámci metodiky správně, avšak jeho dopady na
některé fakulty jsou drtivé. Senátoři FST budou hlasovat proti tomuto rozpočtu.

Doc. Dokoupil - První část roku byla univerzita v provizoriu. Ptá se, zda nárůst odměn je v
souladu s rozpočtovým provizoriem ZČU.

Kvestor Hofman - Předpokládá, že součásti fungovaly dle dohodnutých pravidel. Pokud došlo
ke změně, byl o tom informován. Stejně tak mají některé součásti vnitřní předpisy týkající se
odměn.

Prof. Lávička - Na RVŠ zaznělo neformální doporučení, že částka, o kterou byla navýšena
položka DKRVO, by neměla být spotřebována, ale měla by být využita jako rezerva na další
rok, v němž se již žádné navýšení neočekává. K návrhu rozpočtu pak dodává, že podle jeho
názoru si univerzita momentálně nemůže dovolit financovat servis v rozsahu jako dosud a
že dopady současného stavu nemohou nést výhradně výkonové jednotky.

Kvestor Hofman - Výrazných úspor je možno dosáhnout optimalizací výuky a využítí
místností, dále je nezbytné hledat další zdroje financování.
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Prof. Karban - Technické fakulty hledají velmi dobře další zdroje a je to jejich jediná možnost,
jak dále fungovat. Nárůst servisu je neakceptovatelný a šetřit by se mělo na obou stranách.
Výkonové jednotky jsou nyní na hraně.

Dr. Červenka - Jak je to s monitoringem spotřeby budov? Platby jsou odvozeny od plochy
budov.

Kvestor Hofman - Vše záleží na konkrétních budovách. Novější budovy jsou již vybaveny
systémem kontroly a řízení. Byla modernizována kolej v Máchově ulici. Nyní jsme v půlce
roku. Současný rozpočet nelze již lépe zpracovat a v následující verzi mohou pouze být
zpřesněny některé položky s ohledem na reálnou situaci. Rozpočet za tak krátkou dobu
nelze moc přepracovat.

Rektor Holeček - Vedení univerzity tlačilo na MŠMT s navýšením dotací s ohledem na
navýšení cen energií. Rozumí stanovisku některých součástí, že nebudou hlasovat pro
rozpočet. O servisu nelze debatovat v den hlasování, ale dlouhodobě v rámci celého roku.
Vedení hledá efektivní fungování servisu. Dále se omluvil z jednání AS ZČU z důvodu jednání
s portugalským velvyslancem.

Doc. Radová - Na RVŠ se diskutovalo, aby se rektoři a kvestoři spojili a zatlačili na MŠMT
ohledně cen za energie. Ve vystoupení předchozích diskutujících zaznělo, že výkonové
jednotky by se měly soustředit na získávání dalších zdrojů. Technické součásti se dlouhodobě
snaží získávat finanční prostředky z projektů. Má vedení představu, kde získat další
prostředky ?

Kvestor Hofman - Není si jist, že můžou kvestoři dosáhnout společného postupu, vzhledem k
rozdílnosti univerzit. Je nutné, aby se ozývaly jednotlivé součásti. Snažíme se hledat úspory a
navýšit zisky z pronájmů.

Prorektor Duchek - Rektor jednal v rámci reprezentativní komise a ČKR o zastropování
energií. ZČU s VŠCHT vyvíjí aktivitu o zajištění výuky v Karlových Varech.

Doc. Řehoř - Jak má postupovat vedoucí katedry, pokud mu bude sebráno 30 % z rozpočtu
1111 a jak byste postupoval vy, pokud bych snížil 30% na mandatorních výdajích.

Kvestor Hofman - Nedojde k stabilizaci a lidé odejdou, tzn. služby buď nebudou nebo je
musíme outsourcovat. V minulých zaměstnáních jsem musel zaměstnance propustit, ač to
nebylo zcela příjemné.

Doc. Dostálová - Na podzim jste udělal kontrolu servisních jednotek, tak aby se snížily
požadavky. Totéž se udělalo na FF a úsporná opatření byla kolem 20 %. Byly na servisních
jednotkách sníženy úvazky ? Výkonové jednotky musely složit rozpočet z 90 % loňského
rozpočtu. Udělaly něco podobného služby?

Kvestor Hofman - Problém je v tom, že se musí energiemi šetřit. Neumím předložit jiný
rozpočet, než je ten dnešní. Pokud nebude možné realizovat ostatní opatření, bude nutné
propouštět. Je nutné diskutovat o FPP.

Předseda Karban - Bude servis sahat do FPP stejně jako FEL?

Kvestor Hofman - Servisní jednotky řeší i celouniverzitní záležitosti z FPP.

Prof. Lávička - V současnosti mají servisní jednotky své náklady garantované a bez restrikcí,
kdežto výkonové jednotky je budou muset pravděpodobně pokrývat z FPP, což nadále omezí
jejich rozvoj a povede to ke snižování mezd a k propouštění, ke kterému ostatně již nyní na

5



Strana

výkonových jednotkách dochází. Je potřeba dojít ke kompromisu, situace do budoucna může
být neúnosná. Výkonové jednotky a servis musejí být v obdobné situaci. Nejen servis, ale i
výkonové jednotky budou muset propouštět a následně platit odstupné.

Kancléřka Čulíková - Souhlasí s prof. Lávičkou i doc. Radovou, ale požadavky musejí přijít od
výkonových jednotek. Stále se zvětšuje rozsah agend, které musí univerzita jako celek řešit. I
servis je v rozpočtovém provizoriu. Vedení se účastní různých pracovních skupin, kde se snaží
vyjednávat podmínky pro ZČU, tak aby např. dotační příležitosti pasovaly na naše
požadavky. Snaží se v této souvislosti neustále zlepšovat i např. služby Projektového centra.

Doc. Radová - Spíše jsem se ptala, kde by se peníze daly získat.

Kancléřka Čulíková - zejména v dotačních příležitostech, např. OP JAK, TAČR a další.

Doc. Radová - Financování OP JAK začne nejdříve v roce 2024, technické fakulty jsou na
hraně svých možností, přesto se snaží získávat další projekty. Jak vedení ZČU zajistí, aby se
další zdroje financování snažily získat  i ostatní součásti ZČU ?

Předseda ukončil diskuzi.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. c)
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o
vysokých školách), v platném znění, rozpočet Západočeské univerzity v Plzni na rok
2022   a   střednědobý výhled rozpočtu Západočeské univerzity v Plzni na rok 2023–2024.”

Výsledky hlasování:

Pro: 14 Proti: 17 Zdrželo se: 15

Pro online: 0 Proti online: 2 Zdrželo se online: 1

Pro celkem: 14 Proti celkem: 19 Zdrželo se celkem: 16

Rozpočet ZČU na rok 2022 nebyl schválen.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Dále se hlasovalo o návrhu usnesení rozpočtové komise.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni žádá vedení ZČU v souvislosti s
očekávaným poklesem zdrojů v roce 2023 o plán snížení požadavků na služby od servisních
jednotek na následující rok - v hrubých rysech do června 2022 s upřesněním do konce září
2022”

Výsledky hlasování:

Pro: 42 Proti: 0 Zdrželo se: 2

Pro online: 1 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 43 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 2

Žádost rozpočtové komise o požadavek na plán snížení požadavků na služby byl schválen.
Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Výroční zpráva o činnosti ZČU za rok 2021
Výroční zprávu představil doc. Duchek.

Akademický senát neměl žádné připomínky ke zprávě o činnosti ZČU za rok 2021.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni v souladu s ust. § 9 odst. 1 písm. d)
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o
vysokých školách), v platném znění, schvaluje výroční zprávu o činnosti ZČU za rok 2021.”

Výsledky hlasování:

Pro: 41 Proti: 1 Zdrželo se: 0

Pro online: 3 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 44 Proti celkem: 1 Zdrželo se celkem: 0

Výroční zpráva o činnosti za rok 2021 byla schválena.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Výroční zpráva o hospodaření ZČU za rok 2021
Kvestor Hofman představil bod jednání.

Dr. Ircingová - Rozpočtová komise doporučuje výroční zprávu o hospodaření ke schválení.

Doc. Kopeček - Neměl by být stipendijní fond částečně určen pro studenty ze SŠ s
vynikajícím prospěchem, případně pro nepropadající studenty?

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni v souladu s ust. § 9 odst. 1 písm. d)
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o
vysokých školách), v platném znění, schvaluje výroční zprávu o hospodaření ZČU za rok
2021.”

Výsledky hlasování:

Pro: 40 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 3 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 43 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 0

Výroční zpráva o hospodaření za rok 2021 byla schválena.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Statut UJP
Bod představil dr. Trejbal. Došlo ke zrušení ruského centra.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje v souladu s čl. 22 Jednacího
řádu AS ZČU změnu č. 2 Statutu UJP.”

Výsledky hlasování:

Pro: 39 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 3 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 42 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 0

Změna statutu UJP byla schválena.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Vstup do České vodíkové technologické platformy
Bod jednání představil doc. Duchek.

Předseda Karban - Jaké budou náklady na členství ?

Doc. Duchek - Členství bude 40 000Kč, které budou hradit katedry.

Dr. Dostálová - Strategická komise je pro schválení vstupu do České vodíkové platformy.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni projednal podle ust. § 9 odst.
2, písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění
souvisejících zákonů, v platném znění, členství Západočeské univerzity v Plzni v České
vodíkové technologické platformě.”

Výsledky hlasování:

Pro: 41 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 2 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 43 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 0

Vstup do České vodíkové technologické platformy byl schválen.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Návrh člena do ICT komise
Aktuálně byl senát zastoupen doc. Kohoutem (FAV), kterému skončil mandát. Předseda
navrhl jako člena komise doc. Ircinga, který kandidaturu přijal.

Předsedající otevřel diskuzi a nikdo z přítomných senátoru neměl k předloženému návrhu
žádné námitky, ani připomínky a tedy se přistoupilo k hlasování.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni navrhuje za člena ICT komise doc.
Ing. Pavla Ircinga, Ph.D.”

Výsledky hlasování:

Pro: 39 Proti: 0 Zdrželo se: 2

Pro online: 1 Proti online: 0 Zdrželo se online: 1

Pro celkem: 40 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 3

Členem ICT komise za AS ZČU byl zvolen doc. Ing. Pavel Ircing, Ph.D.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.
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Dodatek č.1 Zprávy o vnitřním hodnocení kvality ZČU 2020 za rok 2021
Doc. Duchek představil bod jednání.

Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. e)
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o
vysokých školách), v platném znění, dodatek č. 1 Zprávy o vnitřním hodnocení kvality ZČU
2020 za rok 2021.”

Výsledky hlasování

Pro: 40 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 0 Proti online: 0 Zdrželo se online: 2

Pro celkem: 40 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 2

Dodatek č.1 Zprávy o vnitřním hodnocení kvality ZČU 2020 za rok 2021 byl schválen.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Složení komise k bodu 1 z jednání pléna AS ZČU 30.3.2022
Dr. Vostrá představila současný stav. Se ZČU bylo zahájeno správní řízení, které může skončit
zákazem přijímání studentů do prvních ročníků. NAÚ se vyjádřilo, že je možné správní řízení
zastavit, za předpokladu okamžitých nápravných opatření. Vzhledem ke zjištěním NAÚ byl
nultý ročník na CŽV, který zaštiťovali akademici z FPR, zrušen. Myslí si, že v současné chvíli
je komise již zbytečná a žádá předsedu Karbana o zrušení komise.

Doc. Duchek - Za vedení vítá návrh na zrušení komise. Na radě vedení došli ke stejnému
závěru. Bude nutné upravit pravidla nultého ročníku.

Tlučhoř - FEK zruší CŽV, které bylo v rámci kontroly NAÚ shledáno v rámci zákona v pořádku,
ale “divné”.

D. Morávka - navrhoval zrušit původní usnesení AS, které vytvoření komise stanovilo.
Předložený návrh usnesení je takto věcně nekonzistentní. Připomínka nebyla akceptována.
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Návrh usnesení:

“Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni ruší komisi, který byla vytvořena k bodu
č.1 z jednání pléna AS ZČU 30.3.2022”

Výsledky hlasování

Pro: 38 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Pro online: 2 Proti online: 0 Zdrželo se online: 0

Pro celkem: 40 Proti celkem: 0 Zdrželo se celkem: 0

Komise byla zrušena.

Proti průběhu hlasování neměl nikdo žádné námitky.

Doplňující volby FST (1 student), FPR (1 student), FAV (1 student)
Bod představila dr. Vostrá. Mají proběhnout doplňující volby, v dalších týdnech
pravděpodobně zaniknou další mandáty. Volby budou vyhlášeny po zaniknutí všech
mandátů. Volby by měly být kontaktní.

Zprávy ze SK
Novým předsedou SK byl zvolen Eduard Rytíř místo Mgr. Kateřiny Novákové, která úspěšně
absolvovala.

Dále se pokračuje v tvorbě dotazníkového šetření SKM.

Na dalším zasedání budeme nominovat nové členy do GRAS a SK RVŠ.

Různé:

Informace z RVŠ
Prof. Lávička - materiály jsou uložené na úložišti.

Zákon 130 o VaV byl plánován jako novela, ale nakonec bude zcela nový.

Nadále budou diskutovány ukazatele pro A+K.

Byla diskutována volba nového předsedy a místopředsedů NAÚ, dále pak OP JAK.

Generel ZČU
Bc. Gilík - Došlo ke změně generelu ?

Kvestor Hofman - komplexnejší prezentace bude na dalším zasedání.

Mgr. Červenka - vyjádřil nesouhlas v případě, že by v kampusu nebyla sportoviště.

Příští zasedání AS ZČU:  29.6.2022
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Kontakty:

Předseda – prof. Karban: karban@fel.zcu.cz

Místopředsedkyně – JUDr. Vostrá: horskaz@kup.zcu.cz

Tajemník – Ing. Sobotka: sobotkal@fel.zcu.cz

prof. Ing. Pavel Karban, Ph.D.

předseda AS ZČU

JUDr. Zuzana Vostrá, Ph.D.

místopředsedkyně AS ZČU

Ing. Lukáš Sobotka

tajemník AS ZČU

12
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Hlasování:

Součást Příjmení Jméno Progra
m SRR

Rozpočet
ZČU
2022

Návrh
RK

VZoČ
2021

VZoH
2021

Statut
UJP

Vstup
do

ČVTP

Nominace
do ICT

Dodatek
ZoVHK
2020

Komise

FAV Ircing Pavel 1 3 1 1 1 1 - 1 3 1 1

FAV Lávička Miroslav 1 3 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FAV Radová Vlasta 1 3 1 1 1 1 - 1 1 1 1

FAV Tomiczek Petr - - - - - - - - - - -

FAV-SK Koloros Jan 1 3 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FAV-SK Kopřiva Martin 1 3 3 - - - - - - - 1

FDULS Kocman Bedřich 1 3 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FDULS Míšek Luděk 1 2 3 1 1 1 1 1 1 1 -

FDULS Soukupová Petra 1 3 3 1 - - - - - - -

FDULS Šlajch Václav 1 2 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FDULS-
SK Mišterová

Anna
Marie

- - - - - - - - - - -
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Součást Příjmení Jméno Progra
m SRR

Rozpočet
ZČU
2022

Návrh
RK

VZoČ
2021

VZoH
2021

Statut
UJP

Vstup
do

ČVTP

Nominace
do ICT

Dodatek
ZoVHK
2020

Komise

FDULS-
SK Leba Tomáš

- - - - - - - - - - -

FEK Dokoupil Jaroslav 1 3 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEK Ircingová Jarmila 1 3 3 1 1 1 1 1 3 1 1

FEK Mičík Michal 1 2 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEK Svoboda Milan 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1 1

FEK-SK Keřka Ondřej 1 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FEK-SK Kokman Lukáš 1 2 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEL Basl Jiří 1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEL Blecha Tomáš - - - - - - - - - - -

FEL Fořt Jiří 1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEL Karban Pavel 1 3 2 1 1 - 1 1 1 1 1

FEL-SK Honzík Jan 1 2 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FEL-SK Tureček Jakub 1 3 2 1 1 1 1 1 1 1 1
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Součást Příjmení Jméno Progra
m SRR

Rozpočet
ZČU
2022

Návrh
RK

VZoČ
2021

VZoH
2021

Statut
UJP

Vstup
do

ČVTP

Nominace
do ICT

Dodatek
ZoVHK
2020

Komise

FF Boček Martin 1 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FF Dostálová Ludmila 1 2 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FF Kodet Roman 1 1 1 1 - - - - - - -

FF
Königsmarko

vá Andrea
1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FF-SK Šochová Anna 1 1 2 - - - - - - - -

FF-SK Vodička Josef - - - - - - - - - - -

FPE Breitfelder Miroslav 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1 1

FPE Rohlíková Lucie 1 3 1 3 1 1 1 1 1 1 -

FPE Sirotek Vladimír 1 2 1 3 1 1 1 1 1 1 1

FPE Valach Petr 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1 1

FPE-SK Papež Daniel - - - - - - - - - - -

FPE-SK Žižková Simona - - - - - - - - - - -

FPR Anderlová Silvie 1 2 3 1 1 1 1 1 1 1 1
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Součást Příjmení Jméno Progra
m SRR

Rozpočet
ZČU
2022

Návrh
RK

VZoČ
2021

VZoH
2021

Statut
UJP

Vstup
do

ČVTP

Nominace
do ICT

Dodatek
ZoVHK
2020

Komise

FPR Lego Jan - 2 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FPR Valentová
Vendulk

a
1 2 3 1 1 1 1 1 1 1 1

FPR Vostrá Zuzana 1 2 3 1 1 - 1 1 1 1 1

FPR-SK Nováková Kateřina - - - - - - - - - - -

FPR-SK Rytíř Eduard 1 2 3 1 1 1 1 1 1 - 1

FST Červenka Pavel 1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 1

FST Žlábek Pavel 1 2 1 1 1 1 1 1 1 3 1

FST Kopeček Pavel 1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 -

FST Řehoř Jan 1 1 2 1 1 1 1 1 1 1 -

FST-SK Gilík Hynek 1 3 2 1 2 1 1 1 1 1 1

FST-SK Mezuliánik Jan 1 1 2 1 1 1 - - - - -

FZS Beránek Václav 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1

FZS Kroupová Lenka 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
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Součást Příjmení Jméno Progra
m SRR

Rozpočet
ZČU
2022

Návrh
RK

VZoČ
2021

VZoH
2021

Statut
UJP

Vstup
do

ČVTP

Nominace
do ICT

Dodatek
ZoVHK
2020

Komise

FZS Gillernová Klára 1 3 3 - 1 1 1 1 - - -

FZS Simbartl Petr 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1 1

FZS-SK Švarc Ludvík - - 3 1 1 1 1 1 3 3 1

FZS-SK Kůs Bohumil - - - - - - - - - - -

MF Morávka Štefan 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1

MF Štroblová Kateřina 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1 1

MF Vaněk Michal 1 3 1 1 1 1 1 1 1 1 1

DSP Moučková Kateřina 1 2 3 1 - - - - - - -

DSP Sobotka Lukáš 1 2 2 1 1 1 1 1 1 1 1

Výsledky hlasování

Pro 48 14 14 43 44 43 42 43 40 40 40

Proti 0 17 19 0 1 0 0 0 0 0 0

Zdržel
se 0 18 16 2 0 0 0 0 3 2 0

17


